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          Lepsze w naszej szkole lekcje niż królewskie dwie elekcje!

PASOWANIE PIERWSZAKÓW

Dnia 14 października nasze
gimnazjum obchodziło Dzień
Edukacji Narodowej. Tego dnia
odbyło się pasowanie na
pierwszoklasistę, dzięki któremu
nasi nowi najmłodsi koledzy zostali
przyjęci do uczniów Gimnazjum im.
Laureatów Nagrody Nobla. W
naszej szkole miała miejsce również
nietypowa loteria, w której każdy
uczeń kupował losy, a fanty
przygotowali nauczyciele. Główną
atrakcją tego dnia było wręczenie
wylosowanego podczas Drzwi
Otwartych tableta. Szczęście miała
Oliwia Pietrzak z klasy Ib. 

Anubis

- Nasza
nauczycielka
mówi sama do
siebie, czy
wasza też? –
Nie, nasza myśli,
że jej słuchamy!

Drodzy nauczyciele! Z okazji waszego
święta życzymy wam zdrowia, szczęścia,
cierpliwości, zdolnych uczniów i ciszy na
lekcjach. Więcej szóstek do wystawiania i

mniej jedynek do poprawiania.

kochający uczniowie

Nasi nauczyciele

Ania Bartkowiak

Anubis
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Boisko z prawdziwego zdarzenia- wywiad z
dyrektorem 

- Co Pana skłoniło do wybudowania nowego boiska?
- Sanepid zamknął boisko 8 lat temu i uczniowie nie mieli gdzie
ćwiczyć, dlatego czyniłem starania, żeby to boisko powstało i żebyście
czuli się na nim bezpiecznie. 
- Ile pieniędzy zostało przeznaczonych na odnowienie boiska?
- Około 200 tysięcy złotych. 
- Ile czasu zajęło odnowienie boiska?
- Przetarg był w maju 2013 roku, a budowa zaczęła się październiku
2013. 
- Pewnie uczniowie są zadowoleni z nowego boiska?
- Nie wątpię. Najlepiej spytać o to samych uczniów.
- Kto dofinansował remont?
- W połowie Rada Osiedla Sołacz, w ¼ Gimnazjum 63 i ¼ wydział
oświaty.
- Czy jest Pan zadowolony z końcowego efektu?
- Sam wizualny efekt na pewno jest niezły, natomiast trudno jest
powiedzieć czy boisko będzie się sprawdzało. Okaże się to przez lata
użytkowania. Jest to jedyne tego typu boisko w Poznaniu o tak dużej
powierzchni. Boiska są, ale ze sztuczną trawą, a my na całym boisku
mamy poliuretan.
- Czy myśli Pan, że nowe boisko skłoni uczniów do większej
aktywności fizycznej i chętniej będą ćwiczyć na WF-ie?
- Ci którzy niechętnie uczestniczyli w lekcjach WF-u raczej nadal nie
będą ćwiczyć, a ci, którzy ćwiczyli, ucieszą się z nowego boiska. W tej
kwestii decydująca jest chęć uczniów, a nie jakość boiska.
- Czy będzie Pan z niego sam korzystał?
- Próbowałem już grać i jestem zadowolony, jest bezpiecznie.
Nawierzchnia jest miękka i będę z niego korzystał jak tylko będę mógł.
- Czy w najbliższym czasie będą przeprowadzone jeszcze jakieś
remonty?
- W przyszłym roku zostaną wymienione okna na głównym korytarzu
oraz będzie przeprowadzony remont mojego gabinetu.

Co samorząd knuje?- wywiad z
przewodniczącą szkoły Agatą Czarnecką.

Czy cieszysz się z tego, że zostałaś przewodniczącą?
-Tak, bardzo. To dla mnie wielkie osiągnięcie
Jakie masz pomysły na ten rok szkolny?
-Mam plan aby zorganizować dwie noce filmowe, raj rowerowy, dni bez
mundurka, a podczas dnia wagarowicza nakręcić LIPDAB'A
Uda ci się pogodzić życie prywatne z życiem szkoły?
-Myślę, że tak, chociaż może to być trudne
Nie boisz się obowiązków związanych z tak odpowiedzialną funkcją?
-Boję się, ale przecież do odważnych świat należy :)
Czy masz jakieś zainteresowania/hobby?
-Tak mam, od 5 lat gram w siatkówkę :)
Stresowałaś się przed ogłoszeniem wyników?
-Podeszłam do tego z dystansem
Powiedz coś o sobie.
-Mam na imię Agata i chodzę do klasy 2b. Jestem osobą otwartą na
innych ludzi. Dążę zawsze do moich celów. Próbuje pomagać w miarę
moich możliwości. Dużo mówię i umiem wypowiedzieć się na prawie
każdy temat. Jestem osobą obiektywną.
Zaczęłaś już realizować jakieś swoje pomysły?
-Jeszcze nie, ale mam zamiar w najbliższym czasie je powoli realizować
.

Samorząd szkolny i jego sekcje
Przewodnicząca- Agata Czarnecka
Z-ca przewodniczącej- Bartek Frąckowiak oraz Weronika Grocholewska
Sekcje:
Artystyczna
Sceniczna
Techniczna

Anubis Ania Bartkowiak
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                            Radosna twórczość naszych uczniów.

           
 Dylematy klasy 3a - czy nasza

klasa to zwycięstwo czy porażka
wychowawczyni?

 Praca nauczyciela nieodłącznie wiąże się z
osiąganiem sukcesów, ale także z
zaliczaniem porażek.W naszej rozprawce
rozważymy czy dla Pani Rozenbajgier klasa
3a jest zwycięstwem czy porażką.
     Po pierwsze wygrywamy w szkolnych
konkursach.Dowodem na to jest wiele
dyplomów.Zawsze staramy się być pierwsi i
wykonać zadanie jak najlepiej.
     Po drugie jesteśmy zgraną
klasą.Potwierdzają to nasze lekcje
wychowawcze, na których nigdy nie możemy
dojść do porozumienia.Jednogłośnie
jesteśmy za tym, żeby wszystko zrobiła jedna
osoba, która wcale tego nie chce.
     Po trzecie jesteśmy
utalentowani.Pokazujemy swoje umiejętności
na forum szkoły i na lekcjach.Oczywiście nie
zawsze nam to wychodzi np. tańczenie
Weroniki na lekcjach W-F'u czy śpiewanie
Bartka na muzyce.
     Po czwarte jesteśmy zabawni.Mamy wiele
śmiesznych wspomnień np. pęknięcie balona
z wodą na matematyce czy dziura w
spodniach Bartka.
     Podsumowując wszystkie argumenty
jesteśmy pewni, że klasa 3a jest dla Pani
Rozenbajgier zdecydowanie zwycięstwem.

                                                     
 Lepsze lekcje w naszej szkole

niż późniejszy byt na dole.

TEMAT PRZEWODNI-KOMARY 
Drodzy słuchacze! Pokrzywdzeni działkowicze!
Spotkaliśmy się w tym miejscu, by rozpocząć nowy sezon zwalczania
komarów. Od wielu lat walczymy z krwiożerczymi owadami. Nie zawsze
wygrywaliśmy, ale teraz wszystko się zmieni. Od dziś zaczniemy używać
najnowszych środków ,które uśmiercą te wstrętne, natrętne komarzyska!
Od dziś każdy komar będzie ścigany i likwidowany.
W związku z tym stwórzmy międzydziałkowe antykomarowe imperium.
Zwyciężymy, bo w jedności siła!
Bartek z Ib

Drodzy latający bracia i siostry!
Zwracam się do wszystkich! Nadeszły dla nas – komarów - ciężkie czasy.
Bezwzględni, niosący śmierć ludzie, kolejny raz świętują otwarcie sezonu
zwalczania komarów, co oznacza, że raczej nie chcą się zaprzyjaźnić.
Musimy się zjednoczyć i użyć całej swojej siły, by zatruć życie ludziom. Czy
damy radę?Oczywiście, że tak. W komarach siła! Do ataku! Walczmy do
ostatniej kropli krwi!
Patrycja z Ib

Otwarty został sezon polowania na nas, towarzysze! 
Musimy coś z tym zrobić! Czy nie zasługujemy na spokój? Postanowiliśmy
wysłać na wojnę przeciwko ludziom 24 tysiące trybutów. Stoczą walkę na
śmierć i życie z ludzkimi ciemiężcami w Komarowych Igrzyskach! Pójdą po
zwycięstwo, byśmy mogli normalnie żyć!
Bądźcie z nimi myślami.

Kacper z Ib

Drodzy działkowicze!
Spotkaliśmy się tutaj z okazji otwarcia sezonu zwalczania komarów.
Musimy się bronić przed uciążliwymi krwiopijcami! Kupujcie środki
owadobójcze. Niech wszystkie komarowe bestie wyginą! Nie będą nam
więcej uprzykrzać życia! Zwalczmy je wszystkie!

Brońmy się!
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Skład redakcji:
Ania Bartkowiak - Anubis
Maja Szaniecka - Pszczółka
Dominika Kłosowska - Domi
Bartek Frąckowiak - Frącek
Michał Tąta - Tata
Weronika Przewoźna - Charon
Paulina Domżał - Einstain
Kajetan Strzyżewski - Killer
Joanna Bąk - Aśka

głodna redakcja w komplecie

wyczerpująca praca redaktora

                              UWAGA!
    Zapraszamy do współpracy wszystkich        
     chętnych. Mile widziani dyspozycyjni,          
   z poczuciem humoru, pomysłami.

                           

________________________________________________

                           W następnym numerze:

- Dzień Patrona w szkole

- kontrowersje wokół halloween (dlaczego Kościół katolicki jest przeciwko)

- kiermasz świąteczny

- wigilie klasowe

- wycieczka do Berlina

- Dzień Niepodległości

- kogo warto poznać? 

Anubis

Anubis


